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Mazoni interpretar� dem� a la nit 20 temes d'una tacada al Teatre

Municipal de Girona. Acompanyat per la seva banda, l'ar tista de La

Bisbal presenta al festival Strenes Totes les hist�ries que hem

viscut, una selecci� de 4 can�ons de cadascun dels 5 �lbums

publicats en 10 anys de carrera.

Ja ha trobat temps per pensar?

De fet, aquesta can�� no la vaig fer pensant en mi. Em vaig inspirar

en la gent que va tot el dia atrafegada. Jo sempre he intentat

guardar-me el meu temps per pensar.

I quin riu se l'empor ta?

El riu de la m�sica, sobretot. I el riu de les passions vitals, com l'amor.

No tinc temps, El riu i Euf�ria s�n els tres t�tols de Mazoni m�s escoltats ara a Spotify. Vost� viu amb euf�ria?

Aquesta can�� respon a la demanda de resultats immediats. Potser ens deixem empor tar massa per d'euf�ria i

massa poc per de les coses que s'han de treballar a llarg termini.

Quines coses hem de treballar a llarg termini?



A la vida, un ha d'anar a la seva sense fer cas de la pressi� que exerceix el m�n cap a tu exigint resultats.

A vost� no li demanen un disc cada any?

No. Acostumo a treure'n un cada dos anys. Aix� pot variar, per� la mitjana s�n dos anys. �s el temps que

necessito per viure i evolucionar i poder fer una obra nova, oferir una nova versi� de mi mateix.

L'�ltim disc �s Sacrif iqueu la princesa (2013), per a quan el proper?

El pr�xim no el tinc previst.

Durant el mes de mar� -31 dies- ha estat treballant a la "peixera" al centre Ar ts Santa M�nica de Barcelona.

L'experi�ncia es materialitzar� en un disc?

Ser� diferent. Sor tir� un llibre amb un disc. El llibre contindr� els dos repor tatges que ha fet Nando Cruz, el

primer sobre la gira de 31 dies seguits de fa cinc anys, i el segon sobre aquesta estada a l'Ar ts Santa M�nica.

Ajuntarem els dos repor tatges i un CD amb el concer t de la gira de fa cinc anys, m�s les set can�ons in�dites

creades ara a l'Ar ts Santa M�nica, tal com les vaig interpretar en el concer t de clausura de l'experi�ncia.

"No tinc esma per res", "fang als ulls i aigua t�rbola dins els pulmons", i "com insectes volant cap a la llum que els

fregir�". S�n tres frases extretes de les seves can�ons m�s escoltades. Una mica fatalista, no?

[Riu] S�. Aquestes tres frases especialment. Admeto que tendeixo a la cosa fosca, tot i que m'hi esfor�o i els

�ltims anys he publicat lletres m�s optimistes. Quan est�s b� et dediques a disfrutar la vida i, en canvi, tendeixes

m�s a escriure en els moments durs.

Vost� �s l'autor de les lletres que canta. �s poesia?



No. �s can��. Per a mi aquestes lletres s'han de dir amb la m�sica que les acompanya. �s la suma de les dues

coses, la que d�na lloc a una entitat nova.

Tamb� �s seva la m�sica i la producci� ar t�stica dels seus discos i espectacles?

S�. La melodia tamb� �s meva. Despr�s hi ha els arranjaments musicals, que �s un treball colálectiu amb el grup.

Quins ar tistes li agraden?

Jo he sigut sempre molt fan dels ar tistes dels anys seixanta i del pop rock anglosax�, Stones, Beatles, Bob

Dylan, Beach Boys, Kings... Aix� sempre ha sigut la meva base. Tamb� m'agraden Xarim Arest�, N�ria Graham i

Joan Colomo.

Qu� oferir� dem� a la nit a l'Strenes, al Teatre Municipal?

Doncs �s un concer t de celebraci�, de trobada amb els seguidors despr�s d'aquests 10 anys. He triat 4 can�ons

de cadascun dels 5 discos gravats. Sense la pressi� de les nits d'estrena, ser� all� de sor tir i disfrutar.

Com s'explica l'esclat musical de la Bisbal, amb segell discogr�f ic incl�s, Bankrobber?

Jo crec que hi ha ja una tradici�. A l'adolesc�ncia ten�em de referent Komando Moriles i els Moriar ty.

Qu� signif ica per a un parlant d'una llengua minoritzada ser un creador, atrevir-se a crear?

T� avantatges, perqu� arribes a tota la gent, a tots els racons del territori, per� aix� tamb� pot ser un problema

quan vols anar m�s lluny. Jo penso en catal�, doncs escric en catal�, per� he provat altres idiomes i no descar to

continuar fent-ho.



Als seus discos no hi ha tem�tica pol�tica, per� vost� t� una posici� sobre el proc�s catal�?

Jo intento evitar posicionar-me en l'ar t perqu� crec que no �s la meva feina. S� puc dir que estic clarament a favor

del dret a decidir i que el meu vot �s un doble s�.
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